
Uvodne besede
V imenu organizacijskega odbora letošnjega seminarja Lokarjevi dnevi bi Vam želela izreči pozdrav  
in dobrodošlico na tem tradicionalnem seminarju. 

Člani organizacijskega odbora smo zelo veseli, da ste se odzvali v tolikšnem številu, ker menimo,  
da to tudi pomeni, da še naprej obstaja interes za boljšo  komunikacijo in boljše razumevanje 
povedanega in vprašanega na stičnem področju naših tako pomembnih strok. 

Prav zato ker pravniška in medicinska stroka govorita dva različna strokovna jezika, so se naši 
predhodniki sodniki in psihiatri izvedenci dogovorili za tedanje skupne strokovne sestanke vsako leto  
ob miklavževem. To je bil okoli dve desetletji naš »Miklavžev« sestanek, vsako leto v začetku decembra. 
Kasneje, po prezgodnji smrti enega naših učiteljev psihiatričnega izvedenstva, smo naš seminar iz 
Miklavževega preimenovali po pokojnem profesorju Jožetu Lokarju v njegove Lokarjeve dneve. Včasih 
smo imeli aktualnega gradiva tudi za dva dni, potem smo vse skupaj spet iz različnih razlogov strnili  
v en dan, in prav tako iz različnih razlogov včasih tudi izpustili.

Tudi iz lastnih izkušenj se psihiatri izvedenci dobro zavedamo, kako je takšno vzdrževanje komunikacije 
med tako različnima strokama zares potrebno. Tedaj ko psihiater izvedenec dobi od sodnika izvedensko 
nalogo in s tem postane  v določeni točki  pri sodišču obravnavane  zadeve  prehodno v tisti točki 
sodelavec sodišča in sodnika, se od njega pričakuje, da bo svoje delo opravil odlično. Toda v cilju tega 
mora svojo nalogo najprej dobro razumeti. 

Torej j mora izvedenec najprej dobro razumeti vprašanje in vedeti, kaj se od njega zahteva. 
Svojo nalogo mora seveda opraviti strokovno in etično pravilno. Ampak samo to ni dovolj.  
Izvedenec mora na vprašanja sodišča v svojem izvedenskem mnenju svoje ugotovitve in odgovore 
predstaviti tako, da jih bodo razumeli sodniki in vsi udeleženci postopka. Torej mora svoje odgovore 
znati povedati strokovno ustrezno in hkrati toliko preprosto, včasih tudi poenostavljeno, da bo vsem 
dovolj razumljivo. In ni dvoma, da bi vsi izvedenci želeli svoje naloge opravljati odlično, zato nam je taka 
komunikacija, obogatena z dodatnimi novimi obojestranskimi informacijami, kot se tradicionalno dogaja 
na tem seminarju, izredno potrebna in pomembna. 

Zato smo letos znova pripravili ta tradicionalni seminar, Lokarjeve dneve, po tokratnem obsegu sicer 
Lokarjev dan, vendar upamo, da Vam bo ta dan dovolj zanimiv in da nam bo kdaj pri kakšni dilemi  
v našem delu lahko vsaj malo koristen.  

Zato Vam v imenu organizacijskega odbora želim, naj Vam bo torej tudi naše današnje strokovno 
srečanje prijetno in naj vsakemu prinese tudi kakšno pozitivno strokovno informacijo ali izkušnjo. 

Predvidene razprave in odmori pa nam bodo dali tudi več priložnosti za vajo interdisciplinarne 
komunikacije. 
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